
  

 

 

Referat af  bestyrelsesmødet d. 17. november 2017 

 

 

Byggesager 

Vi har modtaget en ansøgning om bygning af en overdækket terrasse. Alt så fint ud, så tilladelse er givet fra 
bestyrelsen. Medlemmet kan nu gå videre med sagen til kommunen. 

En andet hus skal gennemrenoveres, have nyt tag og andet godt, og det er ligeledes godkendt af 
bestyrelsen. 

 

  

 

 

Næste møde bliver tirsdag den 12. december kl. 16.30  i have 29. 

 


